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Betreft: Schriftelijke vragen van PvdA en CDA over Palace Wyck 
 
Geacht college,  

 

Onlangs ontvingen wij in de ingekomen stukken een afschrift van de Raad van State over het Bp. Palace 

Wyck e.o. (ref. 2022.16544). Hierin lezen wij over het zogenaamd ‘herstelbesluit’ dat de gemeenteraad 

tijdens de raadsvergadering van 14 februari 2023 zou nemen. Vanuit omwonenden ontvangen we signalen 

dat zij niet op de hoogte zijn van de inhoud en status van zo’n herstelbesluit. Daarom stellen we u de 

volgende vragen:  

 

1. Klopt het dat de gemeenteraad op 14 februari 2023 een zogenaamd ‘herstelbesluit’ in het dossier 

Bp. Palace Wyck e.o. behandelt? Zo ja, wat houdt dit herstelbesluit in? 

2. In de bijlage bij de brief van de Raad van State wordt gesproken over een ‘verzoek van de 

gemeenteraad’. Kunt u aangeven wat de beweegredenen zijn geweest voor dit verzoek en kunt u 

de onderliggende stukken van dit verzoek overleggen? 

3. Hoe worden omwonenden betrokken in deze procedure? Bent u als college in gesprek met de 

omwonenden en eventueel andere betrokkenen?  

4. Eerder (zomer 2022) is een beroep van één van de omwonenden ingetrokken door de betreffende 

omwonende1. De raad ontving ook een afschrift hiervan (ref. 2022.14070). Kunt u toelichten wat de 

reden tot intrekking was? Heeft u hier als gemeente een rol in gespeeld? 

5. Kunt u uitleggen wat de stand van zaken is in het dossier Palace Wyck? Hoeveel procedures van 

omwonenden en/of betrokkenen lopen momenteel? In de begroting op pagina 272 geeft u hier een 

korte toelichting op, maar kunt u hier iets dieper op ingaan? Welke voorbereidingen onder 

‘uitvoering’ lopen bijvoorbeeld momenteel, terwijl u onder ‘planvorming’ de uitspraken van de 

Raad van State en de Maastrichtse rechter afwacht? 

                                                      
1 In verband met de privacy van betrokkenen en het feit dat deze vragen openbaar worden vermelden we niet de 
naam en het adres van deze persoon. We gaan er vanuit dat het college weet over welke betrokkenen wij het hebben. 



 
6. Bent u nog steeds van mening als college dat de bewoner die onteigend dient te worden – gezien 

de lange procedures – nog steeds zal moeten vertrekken? Bent en blijft u met deze bewoner in 

gesprek? 

7. Bent u bereid een werkbezoek op locatie te organiseren voor de raad ter voorbereiding op de 

behandeling van het herstelbesluit in februari? Zo nee, waarom niet? Hoe bent u van mening dat 

de raad zich hierop goed en geïnformeerd moet kunnen voorbereiden? 

 

 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Maren Slangen & Henri Borgignons – PvdA 

Nol Beckers – CDA  

 


